

On June 2, 2022, Ontarians failed to evict Dog Ford due to a split voting and the lowest voter turnout in Ontario history; only about 43% of Ontarians voted. This is a shame because the Dog Ford team should have to answer for its catastrophic management of the corona virus pandemic and the widespread corruption within it. But apparently Ontarians don't give a damn. But rest assured, they will pay the price in the months and years to come for **ignoring this important election**. Their health is already down with many healthcare workers who have lost their lives due to the pandemic. But if Ontarians ever decide to wake up from their stupid torpor, it's important that they change their behavior. They must denounce all the faults of the mismanagement of their government and all that is incoherent. They also need to remember that Ford needs them to support Ontario's economy. This can become a good pressure point to call Dog Ford and his gang to order. And make no mistake about it, **it is not a question of enduring 4 years**, because the generation of z of that unbearable family is already in the political circuits to take over and perpetuate the line of Ford in Ontario...

Le 2 juin 2022, les Ontariens n'ont pas réussi à expulser Dog Ford en raison d'un vote partagé et un taux de participation électorale le plus bas de l'histoire de l'Ontario; seuls environ 43 % des Ontariens ont voté. Ceci est dommage car l'équipe de Dog Ford devrait répondre de sa gestion catastrophique de la pandémie de corona virus et de la corruption généralisée en son sein. Mais apparemment, les Ontariens s'en foutent un peu. Mais soyez sûrs, ils vont payer le prix dans les mois et les années à venir d'**avoir ignoré cette élection importante**. Leur santé est déjà par terre avec de nombreux travailleurs de la santé qui ont perdu la vie à cause de la pandémie. Mais si les Ontariens décident de se réveiller un jour de leur torpeur stupide, il est important qu'ils changent de comportement. Ils se doivent de **dénoncer tous les travers de la mauvaise gestion de leur gouvernement** et tout ce qui est **incohérent**. Ils doivent aussi se rappeler que Ford a besoin d'eux pour faire fonctionner l'économie ontarienne. Ceci peut devenir un bon point de pression pour rappeler Dog Ford et sa bande à l'ordre. Et ne vous y trompez surtout pas, **il ne s'agit pas d'endurer 4 ans**, car la génération de z de cette famille insupportable est déjà dans les circuits politiques pour prendre la relève et faire perpétuer la lignée des Ford sur l'Ontario...

\*1) David Moscrop @David\_Moscrop via @DFisman

Oh dear god how many of them are there.

Populism Updates @PopulismUpdates

The next generation: Doug Ford's 28-year-old nephew Michael elected tonight as a member of Ontario's provincial parliament

[https://twitter.com/David\\_Moscrop/status/1532564117076250633](https://twitter.com/David_Moscrop/status/1532564117076250633)

\*2)<https://www.washingtonpost.com/opinions/2022/06/03/ontario-doug-ford-election-wake-up-call/>

**3-06-2022**